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Squire in the Academic Art of Riding
Licence Bent Branderup® trainer
Equine Therapist and educated in:
Anatomy
Osteopathy
Craniosacral therapy
Kinesiology
Fascia release
Acupuncture
Massage and laser
Research and dissections
Founder of the platformEquineAnatomyInsight.com
I am working fulltime with treatments, lessons in the academic art of riding and lectures in anatomy and with my platform
equineanatomyinsight.com
I live in Norway where I and my company have been based now for 15 years
I have a membership platform and online courses where I teach equine anatomy in a visual way where you see the anatomy
both from an inside and outside perspective, so you get a better picture and understanding of the anatomy and
biomechanics. In this summit I will give a lecture about how I am using the groundwork and work in standing as rehab and
treatment for the horse. 
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How I use groundwork for rehabilitation 
 Wie ich Bodenarbeit als Reha nutze

Wappenträgerin in der Akademischen Reitkunst
Lizenzierter Bent Branderup®-Trainer
Pferdetherapeut und ausgebildet in:
Anatomie
Osteopathie
Craniosacral-Therapie
Kinesiologie
Faszien lösen
Akupunktur
Massage und Laser
Forschung und Sezierungen
Gründerin der Plattform EquineAnatomyInsight.com
Ich arbeite hauptberuflich mit Behandlungen, Unterricht in der akademischen Reitkunst und Vorträgen in Anatomie
und mit meiner Plattform equineanatomyinsight.com
Ich lebe in Norwegen, wo ich und mein Unternehmen seit 15 Jahren ansässig sind.
Ich biete eine Mitgliederplattform und Online-Kurse an, in denen ich die Anatomie des Pferdes auf visuelle Weise
lehre, so dass man die Anatomie sowohl aus der Innen- als auch aus der Außenperspektive sehen kann und so ein
besseres Bild und Verständnis der Anatomie und Biomechanik erhält.
In diesem Summit werde ich einen Vortrag darüber halten, wie ich die Bodenarbeit und die Arbeit im Stehen als Reha
und Behandlung für das Pferd einsetze.
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